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AUNING SKOLE  

 

REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 22. februar. 2022 kl. 18.00-21.00 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Mette Holdgaard Dahlerup, Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Mette 

Fomsgaard, Tina Bjerregaard, Heino Ydegaard og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Line Bech Skov & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Freja Asta Kjeldsen 9EP og Simon B. Schunk 8D 
 
Ledelse: Lissi Pedersen, Jørgen Agger 
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Godkendt. 
 
Afbud fra Mette H., Mette F. og Line 

 

 
2. 

 
Nyt fra skoleledelsen 
 

 
15 min 
LP 
 

På skolen har personalet i dag sagt farvel til tidligere skoleleder 
Christina Birch Mogensen. 
Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg d.31, januar. Skolen 
fik 2 straks-påbud i pedellernes værksted i kælderen. Begge på-
bud er udbedret. Der er ligeledes en opgave med at lette pedel-
lerne for tunge løft fra kælderen. Vi er ved at etablere et nyt depot 
i de gamle udendørs elevtoiletter. Skolen fik ros for såvel det fysi-
ske som det psykiske arbejdsmiljø. 
Henvendelse fra Folketingets Ombudsmand vedr. skolens skrift-
lige information om det kommunale princip ”Bring Your Own De-
vice”, hvor eleven selv skal medbringe sit IT-udstyr i udskolingen. 
I svaret anføres det, at Ann og Lisse på det senest afholdte INFO-
møde for kommende elever til 7. årgang gjorde opmærksom på, 
at eleverne også ville kunne låne en pc på skolen, hvis der er be-
hov for det. Sagen er drøftet med skolechefen.  
Muligheden for deltagelse i et det fælles kommunale lejrskolepro-
jekt på Anholt er overgivet til Glesborg. 
I den kommen tid afholdes INFO-møder for kommende 7. og 9. 
årgang. 
Skolebestyrelsesmedlem Line Bech Skov melder på forhånd af-
bud til de kommende 3 møder pga. ekstraordinært mange ar-
bejdsopgaver. 
Corona-status: Fra uge 9 ophører gældende praksis med udleve-
ring af selvtests samt testning af elever i skoletiden. Dog kan for-
modede nære kontakter fortsat få udleveret selvtests, hvis der er 
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behov. Der er fortsat en del elever og personale, der er Corona-
ramt og dermed i isolation. 
 

 
3. 

 
Regnskab 2021 
Budget 2022 
 

 
30 min 
JA 

 
Regnskab 2021: Bemærkninger 
Overskud: 17.065 kr.  
Regnskabet afspejler, at det har været endnu et Covid-år. Vi har 
fået 60% refunderet. 
 
Budget 2022: Vi har tidligere besluttet, at vi fremadrettet får en 
budgetopfølgning hvert kvartal, så vi kvalificeret kan sammenligne 
udviklingen over året og fra det ene år til det andet. 
Når vi mødes med de lokale politikere, vil vi anføre, at vi ville øn-
ske, at den kommunale opstilling af budgettet var mere gennem-
skuelig og, at det er svært at vide, om vi har fået tildelt de rigtige 
beløb. Den manglende transparens er en udfordring, idet vi skal 
bruge meget tid og kræfter på opgaven. Hvordan vil en kom-
mende benchmarking være mulig? Er det et rimeligt tidsforbrug til 
opgaven? 
Det, der giver usikkerhed er også, om udmøntningen af de lø-
bende politiske beslutninger hen over et år er sket rigtigt? Tillægs-
bevillingerne kan løbende være tidskrævende at få på plads. 
I Budget 2022 skal vi være opmærksomme på, at Koramodellen 
fordeles på en ny måde. Det samlede budget et stort set det same 
som i 2021: 52.585.129 kr.  
Generelt er der ikke luft til nye projekter. Dog vil vi investere i et 
udeværksted ved SFO. Her skal etables fliser. Vi er meget op-
mærksomme på de aktuelle el, vand og varmeudgifter. 
I forhold til kantinen ønsker vi at investere i nyindkøb af service, 
så vi kan undgå engangsservice (stort set). Vi håber at kunne an-
sætte unge fritidsjobbere til bl.a. daglig opvask. 
Bilag og forudsætninger for regnskab og budget er omdelt på mø-
det. 
 

 
 

     

 
4. 

 
Politikker møde 2022 

 
10 min 
SBL 

Drøftelse af indhold og metode: 
Vi har inviteret til møde med politikerne d. 29. marts. Dagsorden 
er udsendt, og indtil videre er der tilmeldt 4 deltagere. Men vi har 
efterfølgende fået en henvendelse fra borgmesteren. Han anfører, 
at det udelukkende vil være politikere fra Børne- og Ungdomsud-
valget, der kommer, da skoler hører under det udvalg. 
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Programmet skal indeholde en generel præsentation af skolen 
(faktaboks), som lederteamet udarbejder, samt elevindslag i for-
hold de nye linjer, læseindsats READ, VPS og den økonomiske 
udfordring. Det endelige program tilrettes af Morten, Søren, anne 
og Lisse på næste formandsmøde d. 3. marts. Vi byder på kage 
og en kop kaffe. 
Søren sender en reminder til udvalget. 
Ordstyrer: Søren 
Vi drøftede kort den aktuelle avisomtale i Jyllandsposten i lørdags 
om og i TV2 Østjylland, at mange elever i 9. kl. ikke klarer prøve-
kravene i dansk og matematik. Link: https://www.tv2ostjyl-
land.dk/oestjylland/hver-ottende-afgangselev-dumper-i-dansk-
eller-matematik-tjek-din-kommune-her  
Hvorfor ser det mon sådan ud i Norddjurs kommune - og hvordan 
på Auning skole? 

 
5.  

 
Valg til bestyrelse 

 
15 min 
MKJ 

Morten orienterede om, at valglisterne skal ligge klar fra d. 28. 
marts. 
Vi skal holde opstillingsmøde i tidsrummet fra d. 21. - 25. marts. 
Morten udvælger dagen i samarbejde med kontoret. 
Børneby Nord holder opstillingsmødet d. 22. marts. 
På valg er: Søren, Tommy, Tina og Mette H. 
Følgende er interesserede i at genopstille: Søren og Tommy. Tina 
overvejer lige et par dage… 
Information om valget sendes også til Børneby Nord til 5. og 6. år-
gangs forældre. (på Aula) og Facebook.  
Morten kontakter Børneby Nord om den konkrete information. 
 

 

 
6. 

 
Dialogmøde med forvaltning 

 
10 min 
LP 

 
Lederteamet skal d. 11. marts deltage i et Dialogmøde med skole-
chef Lene Mehlsen Thomsen. Udgangspunktet er aktuelle skole-
data hentet fra den nationale trivselsmåling samt de nationale 
test. Vi skal drøfte, hvad data ”kalder på”. Overgange og inklusion 
er nøglepunkter. Skolebestyrelsen informeres efterfølgende om 
de konkrete aftalte indsatser.  
 

 

 
7. 

 
Orientering legepladsudvalget 

 
10 min 
HY/JA 

Heino og Jørgen orienterede om den nye legeplads. 
Opgaven har været sendt i udbud. Legular vandt opgaven .For-
ventet start i uge 16. Den gamle legeplads skal nedtages fra uge 
14. Der var i alt 1,3 mio. til etableringsopgaven. Der skal også in-
vesteres i et nyt hegn ud mod vejen (Kys og kør-området) Den en-
delige plan er på vej. Vi afventer en byggetilladelse.  

 

https://www.tv2ostjylland.dk/oestjylland/hver-ottende-afgangselev-dumper-i-dansk-eller-matematik-tjek-din-kommune-her
https://www.tv2ostjylland.dk/oestjylland/hver-ottende-afgangselev-dumper-i-dansk-eller-matematik-tjek-din-kommune-her
https://www.tv2ostjylland.dk/oestjylland/hver-ottende-afgangselev-dumper-i-dansk-eller-matematik-tjek-din-kommune-her
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Måske mulig indvielse d. 2. juni (skolefestdagen) Vi oplever, at vi 
får meget for pengene. Vi er velkomne til at bruge bl.a. Nyvangs 
Legeplads, mens vi etablerer…. 

     

     

 
8. 

 
Skolefest 2022 

 
10 min 
 

 
Oplæg fra personalet i grundskolen. Det er nedsat et udvalg i 
grundskolen. Skolebestyrelsen ser frem til en god fest. 

 

 
8. 

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 
Der er aftalt møde med skoleledelsen og formandskabet for Bør-
neby Nord d. 23. marts. 
Morten har skrevet til formanden for Søren Kanne skole om skole-
busdialogen. Der er ikke meldt tilbage. 
 
Der er inviteret til webinar om skolebestyrelsesvalget. Alle kan til-
melde sig. 

. 

 
9. 

 
Nyt fra ungdomsrådet (O) 
Orientering om aktuelle forhold. 
 

 
5 min 
 
 
 

 
Hvordan med prøverne til sommer? Ved vi, om der bliver ændrin-
ger lige som sidste sommer? Lissi svarer, at den beslutning ligger 
hos Undervisningsministeren, og at vi ikke har hørt noget om det 
endnu. 
 
Elevrådet kommer med gode forslag til, hvordan vi bedst kan tage 
imod vores nye skoleleder Anne M. Illeborg d. 1. marts kl. 9-10. 
 

 

 
10. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
 
LBS & BX 
 
 

 
TR fortæller, at der på TR-niveau er drøftet, at det ville være øn-
skeligt med en tættere pædagogisk dialog med personalet fra 
Børneby Nord, så vi kan samstemme initiativer og indsatser.  
 
Fagfordelingen er indledt på 0. og kommende 9. årgang. 

 
 

 
11. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie / fakta ønsker 
vi at fortælle. 

 
5 min 
 
Alle 

 
Modtagelsen af Anne d. 1. marts kl. 9. 
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12. 
 

 
Eventuelt (O) 
 

 
5 min 
Alle 

Kommende møder: 
 
Skolens deltagelse i Auningløbet d. 9. juni kl. 18. 
Tommy har allerede talt med Ulrik om tilmelding. Det kan teknisk 
lettes betragteligt. Vi kan evt. uddele bestilte t-shirts på skolens 
stand på pladsen. Hvordan kan skolebestyrelsen indgå i det prak-
tiske forarbejde? Videndjurs tilbyder evt. gerne hjælp. (april) 
 
De gode traditioner på Auning skole. Mulighed for deltagelse i lejr-
skole igen? Vi drøfter punktet igen. (april) 
 
NB! Mødet med B&U d. 29. marts begynder med et formøde kl. 
18, hvor vi bla. hilser på Anne. 
 
Skoleårets planlægning. 
 
Næste møde: 26.april 
 

 
. 
 
 

 


